
PROCES VERBAL

Încheiat azi 04.04.2014 orele 11,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna aprilie
conform convocatorului înregistrat la nr.1311/02.04.2014.

La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11.
Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal

al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 11 voturi pentru.
Domnul preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care

este aprobată cu unanimitate de voturi.
3.Discuţii,întrebări,interpelări

Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt.
Dl.Stancana:Referitor la cererea pentru APIA,anul trecut am zis să declarăm tot

izlazul ca să luăm bani mai mulți.La teledetecție tot izlazul de la Oteștii de Sus ni l-au
dat jos și am pierdut toți banii.Acum l-am lucrat și am zis să mergem tot noi pentru că
trebuie să dăm niște  bani înapoi și s-au iscat niște discuții în rândul crescătorilor de
animale.Trebuie să fie un administrator la nivel de comună și acesta să primească
banii din subvenții.Sunt câțiva crescători de capre,unii de vaci,dar sunt crescători mici
care au una sau două vaci și câteva capre,care trebuie să meargă și ei undeva.Am fost
ieri la Slatina și am făcut adresă ca să vină o comisie cu GPS-ul să măsoare
izlazurile,să stabilească în ce bloc fizic sunt și apoi depunem cererea la APIA.Avem
aproximativ 150 de ha .

Dl.Săndulescu:Ce suprafață e la Oteșrii de Sus?
Dl.Stancana:50 de ha.
Dl.Săndulescu:Unde s-au constatat deficiențe?
Dl.Stancana:La Iezer.
Dl.Tudosiea:Pentru ce a depășit 25% din suprafață  s-a anulat cererea.
Dl.Săndulescu:Cu GPS-ul nu o să iasă o suprafață mai mică?
Dl.primar:Am zis că o să declarăm ce este eligibil.
Dl.Săndulescu:La Oteștii de Sus o anumită suprafață a fost lucrată.
Dl.primar:Noi o să încheiem un contract de prestări servicii.Cred că e un model

pentru tot județul.
Dl.Săndulescu:Ce documente ați făcut?A efectuat niște lucrări.Nu a existat și nu

există niciun document ,nu-i așa? Omul a fost de bună credință,a făcut ceva și a mers
la risc.

Dl.primar:Am vorbit cu el și o să aștepte până vin banii de la APIA.
Dl.Niți:Cine e persoana?
Dl.Stancana:Dulugeac.
Dl.Niți:Până acum nu ați spus nimic de un an.
D-na Dicu:Dacă mai găsim doi ca ăsta ne ia tot izlazul.
Dl.primar:Pentru noi a fost bine că ne-a trimis prefectura hotărârea spre

reanalizare.Prețul stabilit de dvs. Era cel de pornire la licitație,trebuia făcut un raport
de evaluare,caiet de sarcini…

Dl.Stancana:Exista posibilitatea ca să vină omul să-i dăm izlaz ,ca apoi să se
anuleze.

Dl.Săndulescu:Nu contest cine lucrează terenul,problema e că ați intrat în
derizoriu.Riscul există și la ora actuală.



Dl.Popa:Nu-i lasă el.
Dl.Săndulescu:În mandatul trecut am avut niște aprecieri în sensul rău al

cuvântului.Primarul a încheiat contract cu firmă care a intervenit cu niște utilaje  și a
luat 500 de milioane.Ulterior a crescut și mai rău vegetația.Banii ăia au fost irosiți
degeaba.Mergem pe încrederea dvs.

Dl.Vizonie:Acum arată ca terenul de fotbal.
Dl.primar:Va fi un pășunat controlat.O să desemnăm o persoană.propun să-l

desemnăm tot pe dl.Stancana.Noi am vrut să aducem bani mai mulți,dar la control a
ieșit prost.

Dl.Stancana:Recunosc că nu m-am dus acolo la Oteștii de Sus,dar cine s-a
gândit că ,dacă s-au cheltuit atâția bani pentru lucrări ,acolo e pădure? S-a împădurit
pentru că au cosit.

Dl.Săndulescu:În fiecare ședință de consiliu luam cuvântul și spunem că nu e
bine cum se intervine cu tăiere și excavare pe anumite locuri.Sunt de acord cu
revocarea hotărârii.Viceprimarul are competența  să depună cererea și sunt de acord să
fie desemnat.Cu cererea domnului Stancu,întâmplător am auzit de acest caz.E adevărat
că amputarea unui picior duce la multe sacrificii pentru celălalt partener.Avem
posibilitatea să-l ajutăm cu un ajutor de urgență prin dispozitția primarului de 800 de
lei sau să- aprobăm 4000 de lei prin hotărâre.Aș zice să găsiți și posibilitatea de a
vorbi cu agenții economici să dea câte 100 de lei,s-ar strange ceva.

Dl.primar:E de ajuns să dea o parte din sumă și restul poate prin rate.
Dl.Săndulescu:Nu se pune problema să meargă un om din altă parte să bani în

numele primarului.
Dl.primar:Trebuie să stabiliți ce îi dăm ajutor de urgență sau luăm hotărâre.
D-na contabil:Se pot acorda și prin hotărâre,dar să știți că în primul trimestru

am cheltuit toți banii.Acum putem renunța din altă parte ca să-i dăm.
Dl.Popa:Nu putem lua o hotărâre să-i achităm noi ratele?
Dl.primar:Vă mai gândiți până la ședința ordinară.
Dl.președinte supune la vot proiectele de hotârâre.Sunt aprobate cu 11 voturi

pentru.
Dl.Niți:Cine a greșit  la ședința trecută când am aprobat?
Dl.primar:Reanalizarea a fost de bun augur.
Dl.Săndulescu:Noi am stabilit  să închiriem după modelul prezentat de

dl.Stancana.Acum ar fi trebuit să adăugăm că se face prin clicitație publică.
Dl.Niți:Anul trecut parcă ați spus că nu mai faceți cerere .
Dl.Tudoisea:A fost vorba de anul acesta.
Dl.Nicolescu:În afara ordinii de zi aș vrea să vă spun că s-a defectat microbuzul

școlar și am câțiva copii de la Oteștii de Sus.Le-am spus să snunțe un părinte să vină
să-i ia dar nu au venit.

Dl.Niți:Al doilea microbuz trebuia să fie la dispoziție să meargă la orice oră.
Dl.primar:Am să duce u copiii.
Se declară închise lucrările ședinței.

Președinte,                                       Secretar,
Florentin TUDOSIEA                         Gabriela ANDRONIE




